
Protokół Nr XVI/2019 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 30 grudnia 2019 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych na obradach. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jarosława Jaworskiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie  
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad XIV i XV sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za 2019 rok. 
6. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2019 –  2030. 
7. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – 

księgowej, administracyjnej i organizacyjnej samorządowych jednostek organizacyjnych 
Gminy Sędziszów.  

9. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej opłaty za 
wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym „Kraina Maluszka”, prowadzonym przez 
Gminę Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Sędziszów w roku 
szkolnym 2019/2020. 

11. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi za rok od nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub od 
innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIV/234/2017 z dnia 31 sierpnia 2017r. w 
sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

13. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XII/104/2019 Rady Miejskiej Sędziszów 
z dnia 30 sierpnia 2019r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 
warunków i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 

14. Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
                   Alkoholowych na 2020 rok. 

15. Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2020 – 
2022. 

16. Uchwała w sprawie uchwalenia Programu przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Sędziszów na 2020 rok. 

17. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa. 
18. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. 
19. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność organu wykonawczego gminy. 
20. Wolne wnioski i dyskusja. 
21.  Zamknięcie obrad.  

Głosowanie 
14 głosów – za 



Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Przyjęcie protokołu z XV sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z prac za 2019 rok. 
Radna B. Wójcik 
- umowa na wywóz odpadów komunalnych została podpisana w październiku, kończy się rok 
firma nie radzi sobie z tematem, niesystematycznie wywozi odpady. Na osiedlach powinno 
być w poniedziałki, środy i piątki. Przed świętami poniedziałek firmy rano nie ma, 
popołudniu również dzwonię do Urzędu bo jest Wigilia a pojemniki przepełnione. U nas 
obudowa jest dla 2 bloków, jeśli nie odbiorą w terminie pojemniki są przepełnione. Prośba o 
interwencję aby w przyszłym roku nie było takich sytuacji. 
Radny P. Jaros 
- jestem pełen podziwu Panie Burmistrzu i wrażenia dotyczącego informacji przedstawionej 
przez Burmistrza, czy zgodnie z art. 28aa to jest raport za 2019 rok, który ma Pan obowiązek 
przedstawić do 31 maja, widzę że to jest forma raportu? 
Sprawozdanie dotyczy okresu między sesjami. 
Radny J. Chmielarski 
- twierdzi Pan że przeszkadzamy podczas Pana wystąpienia, nie przeszkadzamy tylko 
wnikliwie analizujemy sprawozdanie które dostaliśmy przed sesją. Ani 25 listopada w 
sprawozdaniu ani dzisiaj nie widzę informacji o wystąpieniu pokontrolnym RIO w Kielcach  
z 9 października 2019 roku a otrzymanego 11.10.2019r. podpisane przez Burmistrza i 
zarejestrowane przez Sekretarz pod znakiem SG.17.13.8.2018. w wystąpieniu RIO pisze że 
„w konsekwencji w wyżej wymienionym okresie zawyżono wypłatę diety dla 
Przewodniczącego Rady Miejskiej ogółem o kwotę 36.989,66zł. co narusza art. 44 ustawy z 
27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych. Jednocześnie RIO pisze że odpowiedzialność 
za stwierdzoną nieprawidłowość ponosi Burmistrz Sędziszowa jako Kierownik jednostki – 
pismo do wiadomości Rady Miejskiej. Dlaczego Rada Miejska do dnia dzisiejszego nie 
otrzymała, uważam każdy radny powinien dostać niezwłocznie lub  następnego dnia. 
Radny R. Dębicki 
- chciałbym się odnieść do pkt. 7 o ochronie przeciwpożarowej, 7 miesięcy temu złożyłem 
interpelacje odnośnie samochodów strażackich, które wg mnie i prawa nie powinny jeździć 
po ulicach jako samochody specjalne. Do tej pory nic się nie zmieniło, nie ma informacji czy 
coś w tym temacie będzie zrobione, czy zostało złożone jakiekolwiek zapotrzebowanie na 
samochód? 
Prośba do Pani Skarbnik – przekazujemy co roku pieniądze dla Policji i PSP – proszę o 
przygotowanie ile tych środków przekazaliśmy w ciągu 5 lat, 
- prośba o zestawienie jakie kwoty wydaliśmy na remonty gruchotów które należą do OSP 
Sędziszów, kiedy będzie nas stać na nowy samochód? 
Radny J. Strzelec 
- audyt wysypiska w Borszowicach, my wydzierżawiliśmy to na jakiej podstawie my 
finansujemy audyt? 
Radny J. Kubiec 
- Raport o stanie gminy – prośba aby pokazać w nim jak działają organizacje pozarządowe w 
naszej gminie, zabrakło takiej informacji. Fundacja którą ja prowadzę i inne działają bardzo 



sprawnie, pozyskujemy środki zewnętrzne, na świadczenie usług dla młodzieży i osób 
starszych które są bezpłatne. 
Radny W. Tabor 
- komunalizacja mienia 1,33ha w Gniewięcinie czy to jest pod drogę? 
Pani Sekretarz 
- sukcesywnie występujemy do Wojewody i otrzymujemy grunty pod drogami. 
Radny W. Tabor 
- dowóz uczniów – 1 uczeń dowożony do Kielc dzienny koszt 100zł, czy musimy to robić? 
Pani Sekretarz 
- to jest obowiązek gminy. 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi dla radnych: 
Radna B. Wójcik – temat odpadów jest bardzo trudny, przyznaję rację że te relacje muszą się 
poprawić aby to właściwie funkcjonowało. Firma tłumaczy że jest koniec roku i ma duże 
problemy z odbiorem  odpadów segregowanych i wielkogabarytowymi. Uwagę przyjmują i 
ma się polepszyć. 
Pani Sekretarz- koniec roku był niefortunny dla firmy, wypadło wiele dni świątecznych, 
pracownicy byli na urlopach i mieli kłopoty z obsadą ale obiecują poprawę. 
Radna B. Wójcik 
- mam wiedzę że do niektórych posesji nie dojeżdżają. 
Pan Burmistrz 
- monitorujemy sytuację, dojeżdżamy na miejsce. 
Radny P. Jaros – to nie był raport, od 17 lat na koniec roku przedstawiamy wstępne 
sprawozdanie za poprzedni rok. 
Radny P. Jaros 
- ustawodawca wprowadził art. 28aa, który mówi że wójt, burmistrz do 31 maja przedstawia 
radzie raport o stanie gminy za mijający rok ( był slajd sprawozdanie z prac w okresie 
międzysesyjnym) to sprawozdanie jest na poziomie raportu. 
Pan Burmistrz 
- raport ujmuje w szerokim zakresie analizę działalności odnosi się do szerszego okresu niż 
jeden rok, chciałem zebrać materiał i przedstawić jak to robię od 17 lat. 
Radny J. Chmielarski – nie było informacji o wystąpieniu RIO, materiał jest w biurze Rady i 
na stronie BIP. Na ten temat pisaliście jako grup radnych też do Prokuratury, które to 
postępowanie zostało umorzone. Staramy się wszystko robić na miarę i z korzyścią dla 
mieszkańców działając na przepisach prawa i nie przekraczając prawa. Różne sytuacje mogą 
się zdarzyć przy realizacji tak dużej ilości zadań. Proszę o przyjęcie żeby już do tego nie 
wracać, wszystkie wystąpienia są oparte o niezbyt precyzyjne zapisy w uchwale, którego nie 
dopatrzyliśmy, sprawa była dwa razy badana przez organy ścigania i nie dopatrzyli się działań 
mających znamiona przestępstwa. W uzasadnieniu uchwały, w protokołach komisji i sesji 
jasno wynika jaka była intencja i zamiar Rady co do ustalenia diety dla Przewodniczącego 
była wypłacana w wys. 1324zł a później 1342zł i taka była wypłacana w sytuacji gdy cały 
czas  dla pozostałych radnych była 1000zł. 
Nigdzie nie ma sytuacji żeby dieta Przewodniczącego była niższa niż radnych a to z faktu 
zwiększenia obowiązków przewodniczącego, wysokość nie została przekroczona wg 
rozporządzenia ministerialnego. 
Radny J. Chmielarski 
- nie o to pytałem, RIO napisała do wiadomości Rady Miejskiej w Sędziszowie i pytam 
dlaczego radni nie otrzymali do dnia dzisiejszego tego wystąpienia? 
Pan Burmistrz 



- z całym szacunkiem dla wszystkich radnych bo jesteście ciałem bardzo ważnym, bo przez 
Wasze głosowania przyjmujemy budżet i pozostałe zadania, to Wy tworzycie życie 
samorządowe gminy,  jeśli jest przekazane do Rady to można sobie trochę trudu zadać i się 
zapoznać. 
Pani Sekretarz 
- wystąpienie jest na BIP, co to znaczy do wiadomości Rady jest dostępne w biurze Rady, 
pracuję w samorządzie 27 lat i nigdy nie kserowałam wystąpień pokontrolnych i nie 
przekazywałam radnym. 
Radny J. Chmielarski 
- szanujmy decyzję RIO która napisała do wiadomości Rady, po każdej kontroli życzyłbym 
sobie mieć takie wystąpienie żeby móc się odnieść do tego. 
Pan Burmistrz 
- ktoś zajmuje się rozwiązywaniem bardzo trudnych problemów a ktoś ciągle szuka. 
- ze strony Państwa sprawa została skierowana do Rzecznika Dyscypliny Finansów 
Publicznych  gdzie przekazaliśmy wszystkie dokumenty. Jeśli będzie decyzja że trzeba 
ponieść jakieś konsekwencje to oczywiście z wykorzystaniem pełnej procedury odwoławczej. 
Ostatnio mieliśmy sprawę korekty na projekcie OZE gdzie do zwrotu było 20% tj. kwota  
700tys. Nie podpisałem tego protokołu, odwołaliśmy się i korekta została zdjęta. 
Pani Sekretarz 
- sprawa jest u rzecznika, jeśli będą jakieś konsekwencje Burmistrz będzie odpowiadał. Może 
zostać nałożona kara na szefa jednostki. Kwota 36tys. nadpłaconej diety dotyczy 7 lat, przez 
cały czas dieta była naliczana jak i wypłacana, Rada to akceptowała. Burmistrz nie 
przekroczył planu finansowego jednostki, to był błąd a nie przestępstwo. 
Pan Burmistrz 
Radny R. Dębicki – samochody strażackie, wiadomo czyja powinna być decyzja o wycofaniu, 
Zapotrzebowanie na nowy samochód, tyle było rozmów i te wszystkie procedury które 
wnieśliśmy żeby nowy samochód dla OSP Rynek pozyskać, że mam nadzieję że tak jak były 
deklaracje Komendantów Wojewódzkiego i Powiatowego że samochód z dofinansowaniem 
będzie w 2020 roku. Będę występował w autopoprawkach do budżetu o dodatkowe środki bo 
każdy samorząd musi zapewnić minimum 300tys. do zakupu nowego samochodu Mamy już 
150tys, wystąpię o dodatkowe 150tys. żeby potwierdzić do Komendanta Głównego że 
wywiążemy się z wkładu własnego. Będziemy występować do największych zakładów pracy 
PALKO, SEFAKO i GASPOL o wsparcie. 
Wydatki poniesione dla PSP i Policji przygotujemy. 
Radny R. Dębicki 
- chodzi mi o to na podstawie jakich dokumentów Policja dostaje dotację, czy przyszedł 
Komendant i poprosił a czy raczej zwrócił się na piśmie i uzasadnił i otrzymał odpowiedź 
pozytywną lub negatywną? W odpowiedzi na interpelacje nie miałem żadnych dokumentów 
że Pan pisał a Komendant odpisał że nie dostaniemy tego samochodu, czyli nie ma żadnego 
dokumentu. 
Pan Burmistrz 
- stroną jest jednostka OSP która co roku występuje i ma wsparcie poprzez zabezpieczenie    
w naszym budżecie. 
Radny R. Dębicki 
- jako włodarz mógł Pan wystąpić do Komendanta OSP o wycofanie samochodów, które nie 
powinny jeździć. 
Pan Przewodniczący 
- czy występuje Pan jako radny a czy w imieniu OSP? 
Radny R. Dębicki 
- dziwne pytanie. 



Pan Przewodniczący 
- mam pismo Prezesa Gminnego Zarządu OSP z prośbą aby jeśli na sesji będą poruszane 
tematy dotyczące OSP, mam zapraszać Prezesów OSP żeby mogli się wypowiedzieć, 
powiedział że nie dawali nikomu upoważnienia do wypowiadania się w ich imieniu. 
Radny R. Dębicki 
- zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jako radny mam prawo poruszać różne tematy. 
Radna B. Wójcik 
- czy to znaczy że będzie Pan informował Prezesa OSP że było takie pytanie? 
Pan Przewodniczący 
- jeżeli jest w punkcie porządku obrad temat dotyczący OSP to Prezes życzy sobie aby ich 
informować. 
Radny P. Jaros 
- sam Pan widzi że jest to niemożliwe z punktu logistycznego, nawet w wyniku sprawozdania 
przedstawianego przez Burmistrza wyjdą jakieś tematy, które będą wymagały 
doprecyzowania czy dyskusji. 
Pan Przewodniczący 
- dlatego zapytałem w czyim imieniu radny występuje, bo jeśli w imieniu OSP 
prawdopodobnie powinno być upoważnienie. 
Radny J. Kubiec 
- na kolejną sesję włączyć tą sprawę w porządek obrad i poinformować Prezesów OSP i 
będziemy wiedzieć o co chodzi. 
Pan Burmistrz 
- rano prosiłem pracownika merytorycznego o przygotowanie wystąpienia do Komendanta, z 
informacją że 150 000zł mamy już  mamy, drugie 150tys. Zabezpieczymy w budżecie i mam 
nadzieję że ten samochód będzie. 
Radny J. Strzelec – zmieniło się prawo, wszystkie  umowy dzierżawy muszą być przelane na 
akt notarialny, teraz żeby się zabezpieczyć,  bo od momentu zawarcia aktu odpowiadamy 
wspólnie za przedmiot umowy, żeby wiedzieć  jako gmina w co wchodzimy i dlatego robimy 
audyt ekologiczny z pełnymi badaniami. 
Radna B. Wójcik 
- Pani Sekretarz mówi że nie ma problemu bo wystąpienie pokontrolne jest na BIP, ale czy 
jest określony jakiś termin w którym musi być opublikowane? 
Pani Sekretarz 
- nie ma terminów na opublikowanie, było 9 kontroli wszystkie są opublikowane. 
Ad. 6 
Pani Skarbnik 
- przed odczytaniem uchwały chciałabym poinformować że 27 grudnia wpłynęło pismo od 
Wojewody i to co dałam jest już nieaktualne. Należy po stronie dochodów i wydatków zdjąć 
kwotę 71.770zł w związku ze zmianą kwoty na drogę w Piołunce. 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2019 –  2030. 
Głosowanie 
14 głosów – za                        uchwała Nr XVI/139/2019 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XVI/140/2019 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 



- odczytał projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie organizacji wspólnej obsługi finansowo – 
księgowej, administracyjnej i organizacyjnej samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy 
Sędziszów.  
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XVI/141/2019 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej opłaty za 
wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym „Kraina Maluszka”, prowadzonym przez Gminę 
Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XVI/142/2019 
Radny J. Kubiec 
- na jakiej podstawie zrobiona wycena na projekcie czy szacunkowo? 
Pan Burmistrz 
- zaproponowana stawka pokrywa 25% kosztów, po okresie 2 letnim będziemy się zastanawiać jak 
poukładać te wartości. Sprawdzaliśmy również na terenie województwa. 
Radny J. Jaworski 
- powyżej 10 godzin – czy osoby z projektu też nie będą płacić za godziny ponad 10? 
Pan Burmistrz 
- warunek projektu mówi że mamy zapewnić dla 20 dzieci z niepełnosprawnościami i z niskimi 
dochodami w rodzinie, dla tych nieodpłatnie dla pozostałych płatne. 
Dofinansowanie jest z projektu rządowego i unijnego, jeśli się okaże że nie będziemy mogli pobierać 
od tej grupy to nie będziemy pobierać. 
Radny J. Chmielarski 
- ile osób brało udział w projekcie. 
Pan Burmistrz 
- 20 osób. 
Pani Sekretarz 
- mamy komplet dzieci na pobyt odpłatny a nabór do projektu jeszcze trwa. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Sędziszów 
w roku szkolnym 2019/2020. 
Głosowanie 
15 głosów – za                            uchwała Nr XVI/143/2019 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za rok od nieruchomości na której znajduje się domek letniskowy lub od 
innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 
Głosowanie 
15 głosów – za                               uchwała nr XVI/144/2019 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIV/234/2017 z dnia 31 sierpnia 
2017r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała XVI/145/2019 
Radny W. Tabor 
- 4 szt. Zużytych opon to będzie za mało bo w gospodarstwach rolnych jest więcej sprzętu. 
Pan Burmistrz 



- mamy odebrać odpady komunalne, opon od ciągników i przyczep nie odbieramy tylko od 
samochodów osobowych. Co roku nie wymienia się opon, gdybyśmy dali więcej to zasypią nas 
oponami z zakładów. Dwa razy do roku będą odbierane odpady wielkogabartytowe, PSZOK to taka 
rezerwa. 
Ad. 13 
Radny R. Dębicki 
- na ostatnich Komisjach zaproponowaliśmy formę czytania uchwał – tylko tytuł i początek bo każdy 
się zapoznał z treścią. Nie ma podstawy prawnej żeby czytać od deski do deski, niedługo będziemy 
głosować statuty to będziemy siedzieć do wieczora. 
Radny J. Wiencek 
- rozmawialiśmy o tym ale może w przerwie uzgodnimy stanowiska Klubów i przedstawimy. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XII/104/2019 Rady Miejskiej 
Sędziszów z dnia 30 sierpnia 2019r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz 
warunków i zasad korzystania z przystanków na terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
15 głosów – za                     uchwała Nr XVI/146/2019 
Radny J. Wiencek 
- Klub LWS popiera wniosek 3 Komisji żeby nie czytać pełnych tekstów uchwał. 
Radny P. Jaros 
- Klub PiS również popiera ten wniosek. 
Radna B. Wójcik 
Radni niezależni również popierają wniosek  
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów  
Alkoholowych na 2020 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                          uchwała Nr XVI/147/2019 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 
2020 – 2022. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XVI/148/2019 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Sędziszów na 2020 rok. 
Głosowanie 
15 głosów – za                         uchwała Nr XVI/149/2019 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających sołtysa. 
Głosowanie 
15 głosów – za                       uchwała Nr XVI/150/2019 
Radny J. Kubiec 
- niedługo będziemy zmieniać statuty, czy ta uchwała ma wpływ na wybory uzupełniające sołtysa? 
Pani Sekretarz 
- nie ma, wybory przeprowadzimy wg starej procedury. 
Ad. 18 
Pani Sekretarz 
- Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji. Petycja została rozesłana na cały kraj, jako gmina nie mamy 
płatnych miejsc parkingowych, szpitali również nie mamy. Równie dobrze Rada może zmienić zapis 
np. nie rozpatruje, nie dotyczy. 



Radny R. Dębicki 
- uważam że głosowanie za zapisem „żeby ceny żywności nie przekraczały cen detalicznych w 
zwykłych sklepach to jest jakaś abstrakcja, w każdym sklepie są inne ceny, to jest działalność 
gospodarcza.  
Pani Sekretarz 
- to chodzi o sklepy w szpitalach jaki my mamy wpływ sięgać do działalności gospodarczej. 
Radny J. Wiencek 
- jako Rada możemy głosować przeciw tej uchwale. 
Radny J. Kubiec 
- uzasadnienie petycji jest tak abstrakcyjne, jeśli tym się będziemy zajmować w przyszłości  to 
ośmieszamy Radę. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie. 
15 głosów – przeciw 
Rada nie przyjęła petycji. 
Ad. 19 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność organu wykonawczego 
gminy.  
Głosowanie 
15 głosów – za                    uchwała Nr XVI/151/2019 
Ad. 20 
- poinformował o odpisie wyroku WSA w sprawie unieważnienia części uchwały w sprawie 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków (materiał jest w biurze Rady). 
Pani Sekretarz 
- w dniu dzisiejszym został złożony wniosek dotyczący sprawy skargi o naruszenie stosunków 
wodnych, o sprostowanie uzasadnienia do uchwały z 25 listopada 2019 roku od p. Blicharskiego. 
Chciałabym żeby Rada wiedziała bo skarżący może nam zarzucić że nie ujawniliśmy tego dokumentu. 
Odczytała treść wniosku (wniosek w załączeniu). Następnie odczytała uzasadnienie do uchwały i treść 
uchwały – strona w uchwale została określona właściwie. Przypominam że uchwała dla strony 
skarżącej została załatwiona pozytywnie. Skąd się wzięło że  p. Blicharski został uznany jako 
pełnomocnik żony. Ano z faktu że w skardze złożonej 16 sierpnia 2019r. przez p. Barbarę Blicharską 
w przedmiocie sprawy, był zapis że występuje także jako pełnomocnik żony, być może w 
uzasadnieniu brakuje słowa także występujący jako pełnomocnik. Dalsza sprawa że postępowanie 
rozpoczęło się w czerwcu poprzez przekazanie dokumentów ze Starostwa, tutaj skarżący nie ma racji 
bo uzasadnienie do uchwały znajduje się w aktach sprawy z datą 18.12.2018r. w aktach  znajduje się 
zawiadomienie o ponownym wszczęciu postępowania administracyjnego, dlatego że pierwsze 
prowadzone w czerwcu, lipcu i sierpniu zostało zakończone uchyleniem przez SKO i SKO nakazało 
ponowne przeprowadzenie postępowania administracyjnego stąd w aktach sprawy znajduje się 
zawiadomienie o ponownym wszczęciu postępowania. Przedstawiłam Wysokiej Radzie bo myślę że w 
imieniu Rady Pan Przewodniczący udzieli takiej treści odpowiedzi, niczym tutaj skarżącemu nie 
umniejszyliśmy jego żądań. 
Pan Przewodniczący 
- złożył wszystkim życzenia noworoczne. 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
Zamknął  obrady XVI sesji Rady Miejskiej Sędziszów.  
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